
Obec Soběraz 

Zastupitelstvo obce Soběraz 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Soběraz č.4/2023 

konaného dne 7.9.2023 od 17:00 hodin 

 

Zahájení Zastupitelstva obce Soběraz (dále jako „zastupitelstvo“‘) bylo zahájeno 

v 17:00 hod místostarostou obce p. Hubálovským (dále jako „předsedající“) 

Předsedající schůze dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva 

konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7). Jmenovitě L. 

Hubálovský, J. Marksová, P. Nožička, M. Nožička, M. Danišová, J. Danišová, V. 

Riegelová, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (dle § 92 odst. 3 zákona o 

obcích). 

Určení ověřovatelů a zapisovatele:  

Předseda navrhl určit jako ověřovatele zápisu J. Danišovou, P. Nožičku, 

zapisovatelkou M.Danišovou, K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Schválení programu: 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu: 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Soběraz schvaluje následující program zasedání: 

1) Volba Starosty, místostarosty, nového člena zastupitelstva 

2) Finance 

3) Různé  

4) Diskuze 

Výsledek hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

1) Volba starosty, místostarosty, nového člena zastupitelstva 

a) Byl podán návrh zvolit do funkce starosty pana Lukáše Hubálovského.  

Zastupitelstvo obce Soběraz volí starostu: Lukáše Hubálovského 

Výsledek hlasování: Pro   6    Proti  0   Zdrželi se   1 

Usnesení č.2 bylo schváleno 

 

b) Volba místostarosty 

Byl podán návrh zvolit do funkce místostarosty paní Jitku Marksovou.  

Zastupitelstvo obce Soběraz volí místostarostku: Jitku Marksovou, 

s finančním ohodnocením 6.000,-Kč. 

Výsledek hlasování: Pro   6    Proti  0   Zdrželi se   1 



Usnesení č.3  bylo schváleno 

 

c) Volba člena zastupitelstva: 

Do zastupitelstva byla dle pořadí zařazena paní Věra Riegelová, která 

složila slib a následně přebere funkce po paní Jitce Marksové (finanční 

komise, svazek obcí Brada). Finanční ohodnocení se nemění tj.1.500,-Kč. 

Výsledek hlasování: Pro   6    Proti  0   Zdrželi se   1 

Usnesení č.4 bylo schváleno 

 

2) Finance 

Zůstatek běžného účtu ke dni 7.9.2023 činí 1.495.744,- CZK, zůstatek na 

termínovaných vkladech 8.550.000,- CZK, zůstatek u ČNB 1.159.036,- CZK.. 

 

3) Různé 

Informace od p. starosty: 

Na návsi byl přistaven kontejner na směsný odpad. Po naplnění bude 

přistaven znovu. 

 

Stavba haly na pozemku 190/2: dle požadavků byla mezi občany k nahlédnutí 

poskytnuta vizualizace od projektanta. 

 

Stavba pergoly u obecního úřadu již je provozuschopná. 

 

Stavba hasičské zbrojnice – proběhne brigáda na úklid, jsou hotové revize 

hromosvodu a elektro. Poté proběhne kolaudace. 

 

Kanalizace: Byly osloveny firmy na provedení opravy havarijního stavu 

kanalizace za p. Mackem. Od vlastníků pozemků jsou zajištěny souhlasy. 

Přišly 3 cenové nabídky. 

 Zastupitelstvo souhlasí s nejlevnější nabídkou od p. Horčičky, která činí 

470.000,-Kč. 

Výsledek hlasování: Pro   7    Proti  0   Zdrželi se   0 

Usnesení č.5 bylo schváleno 

 

Vodovod:Probíhají podpisy přípojek k vodovodu. Tímto žádáme občany, kteří 

tak neučinili, aby přípojky podepsali do konce září. Pokud tak neudělají, 

přípojky jim nebudou vybudovány, a v případě dalšího zájmu si budou hradit 

veškeré náklady sami.  

 

Hlasování o zmocněnci pro jednání k územnímu plánu. Zastupitelstvo navrhlo 

zvolit jako zmocněnce pro jednání starostu pana Lukáše Hubálovského. 

Výsledek hlasování: Pro   7    Proti  0   Zdrželi se   0 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 



 

Cesta pod svahem: Proběhla výměra pozemku a posekání. Proběhne brigáda 

SDH na závoz kamene. Bude objednán traktorbagr na srovnání a vyplnění 

kolejí. 

 

Poděkování všem zúčastněným za pořádání dětského dne a následné 

zábavy, a Rozloučení s prázdninami. 

 

Pálení:Není možnost regulace, není dána vyhláška, upozornění na zákon 

201/2012 §16 odst. 4 – pálení pouze suchých rostlin. Povinnost hlásit na 

úrvar!  

 

Dne 10.10.2023 bude v obci probíhat vymetání komínů. Případní zájemci se 

mohou hlásit u pana starosty. Občanům budou rozeslány informativní SMS 

zprávy. 

 

Probíhá jednání se ZŠ a MŠ Železnice o smlouvě týkající se povinné 

předškolní a školní docházky dětí.  

 

Záměr prodeje části obecních pozemků č. par. 592/1 (č. par. 88), a č. par. 

541/1 (č. par. 109/2), který bude řešen směnou. Zastupitelstvo souhlasí se 

záměrem prodeje pozemků a směnou pozemku. Cena je stanovena na 100,- 

za m2. 

Výsledek hlasování: Pro   7    Proti  0   Zdrželi se   0 

 

4) Diskuze 

Dotaz p. Macka na schůdky ke kontejneru. Návrh na nájezd na kolečko 

uprostřed schůdků.  

 

Připomínka p.Hanušové k přejezdu do cesty k Hanušům. Mříž v přejezdu bude 

opravena, již je objednáno, bude dořešeno.  

Dotaz na odvoz větví. Obecním úřadem bude osloven p. Glos ze ZS Radim, 

občané budou informování, zda mohou případně vozit větve na spáleniště. 

Návrh p. Čmelíkové na vyjmutí pozemku č.par. 190/2 z lesnické a zemědělské 

výroby a začlenit jako jiný druh pozemku z důvodu vyšších daní. Bude 

oslovena paní Žďárská. 

 

Žádost od soběrazských žen. Cvičení pilates a jógy každé úterý a čtvrtek na 

obecním úřadě. Zastupitelstvo vyhovuje návrhu, případné podmínky budou 

projednány na osobní schůzce s panem starostou. 

Výsledek hlasování: Pro   7    Proti  0   Zdrželi se   0 



 
Zápis byl vyhotoven dne: 8.09.2023 
 
 
 
Zapisovatel: M. Danišová 
 
 
 
Ověřovatelé: J. Danišová     Starosta: L. Hubálovský 
 
 
  P. Nožička 

 


